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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen életpályát szán a honvédelmi tárca az irányítása alatt működő Nemzetvédelmi
Egyetemen végzettek számára?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egyetem Biztonságpolitikai szakán ez évben végzettek
értesülésem szerint döntő többségükben nem tudtak elhelyezkedni . Sem a honvédelmi tárca,
sem más kormányzati vagy állami intézmény nem tartott igényt munkájukra . Bárhol mutatták
fel friss diplomájukat, mindenütt értetlenségbe ütköztek, és az elutasítás legfőbb érve
jellemzően az volt, hogy ez a diploma nem jogosít semmire . A Foglalkoztatáspolitikai és
Munkaügyi Minisztérium illetékese is arról tájékoztatta az érdeklődő ifjú szakembereket,
hogy a foglalkozási jegyzékben sem szerepel olyan munkakör, amely a Nemzetvédelmi
Egyetem fenti szakképzési irányát lefedné .

Tudomásom szerint a Nemzetvédelmi Egyetem akkreditációját a biztonságpolitikai szak tette
lehetővé. Ennek megszűntével a katonai tanintézet elveszíti egyetemi rang] át .

Kérdezem a Miniszter úrtól :

1 . A honvédelmi tárca hány főt foglalkoztat a Nemzetvédelmi Egyetem
Biztonságpolitikai szakán 2003-ban végzettek közül?

2. A honvédelmi tárca vállalt-e kötelezettséget az egyetemen végzettek foglalkoztatása
iránt?

3 . Felhívták-e a hallgatók figyelmét, hogy a Nemzetvédelmi Egyetemen szerzett diploma
mire nyújt jogosítványt, vagy amennyiben igaz, arra, hogy semmire?

4. Folytattak-e vizsgálatot arra nézve, hogy amennyiben csupán ez a szak és ilyen
hatásfokkal biztosítja az egyetem akkreditációját, érdemes-e azt fenntartani?
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